
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 41. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

Ostatnio media obiegły zdjęcia ministrów zdrowia oraz infrastruktury, a nawet Pana, w spersonalizowa-

nych kurtkach. 

W związku z tym zwracam się z poniższymi pytaniami. 

1. Jaki jest cel nabycia nowej odzieży Pana Premiera i członków rządu? Kto dokładnie otrzymał taką 

odzież? 

2. Kiedy otrzymaliście spersonalizowane ubrania? 

3. Jaki był koszt zakupu odzieży? 

4. Jaki jest rodzaj tej odzieży? Na zdjęciach widoczne były kurtki oraz polary. 

5. Jaki był koszt nadruku/ haftu? 

6. Kto zlecił zakup i kto wykonał zlecenie? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

 
 


